
Schůzka Školské rady FZŠ Brdičkova - 12.10.2021 
 

Účast: 
 

 členové: Martina Hanslíková, Pavel Juřica, Petra Bernklau, Aneta Ečeková Maršálová 
 host: Kamila Hubalovská 

Omluveni: 
 

 Tomáš John, Ondřej Zeman 
 

Témata z předchozí schůzky Školské rady: 
 

 kořeny na běžeckých drahách jsou v řešení 
o vedle naší školy také ZŠ Mezi Školami a ZŠ Bronzová 

 podnět na MÚ v návaznosti na špatný stav sportovišť ve škole 
o odpověď z MÚ byla poskytnuta všem členům Školské rady 
o v blízké době nelze očekávat řešení, jedná se o příliš vysokou částku 

  
Témata schůzky 12.10.2021: 

 
 informace od paní Ečekové Maršálové o možnosti využití dotace na bezbariérové přístupy do školy 

o možnost instalace plošin na schody, přestavba WC na bezbariérové apod. 
 žádost o dotaci na přístřešky na kola 

o byla podána na MÚ – za školu žádá zřizovatel 
o v rámci programu Trvale udržitelná mobilita 
o využití pro celou řadu žáků, kteří jezdí na kolech a koloběžkách do školy (je jich velké množství) 
o zatím nebyla žádost vyřízena 

 podnět – úprava fasády v podloubí školy 
o návrh vyhlásit soutěž mezi žáky o nejlepší výtvarný návrh 
o ze strany Školské rady, případně spolku Společně pro školu nebo v rámci probíhajícího projektu 

51_FZŠ BRDIČKOVA lze oslovit rodiče s výzvou k vytvoření návrhu úpravy fasády 
o případná spolupráce s NG 
o paní Ečeková Maršálová zjistí, kdo tvořil výzdobu domů v blízkosti ZŠ Trávníčkova a na jiných místech 

Prahy 13 
o výsledná podoba fasády by měla konvenovat s prostorem před školou (barevně, stylem) 

 výroční zpráva 
o za Školskou radu schválena bez připomínek 
o omluvení členové předem oznámili svůj souhlas se zněním výroční zprávy (výroční zprávu měli 

členové Školské rady k dispozici předem) 
 

 podnět  rodičů z třídy 7.C 
o ve třídě jsou delší dobu kázeňské problémy s třemi konkrétními žáky (K.H., A.H., A.G.) 
o výchovné působení na tyto tři žáky je často součástí vyučovacích hodin, což v praxi znamená i více jak 

10 minut z hodiny strávených řešením kázeňských přestupků těchto tří žáků – to vše na úkor řádné 
výuky 

o rodiče apelují na školu, aby nebyla narušována výuka zbývající – většinové – části třídy, aby kázeňské 
přestupky byly s příslušnými žáky řešeny mimo vyučovací hodiny 

o součástí podnětu byl i dotaz, z jakého důvodu nemá právě tato třída svou asistentku, která by mohla 
být vyučujícím nápomocna  

o info od paní ředitelky – o problému je pedagogický sbor obeznámen, situace se řeší mj. ve spolupráci 
se školní psycholožkou 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zapsala: Petra Bernklau 


